

Title (en)
Method for operating an apparatus for drying and dewrinkling garments

Title (de)
Verfahren zum Betreiben einer Trocknungs- und Glättvorrichtung für Kleidungsstücke

Title (fr)
Procédé de fonctionnement d'un appareil de séchage et de défroissage des vêtements

Publication
EP 1528143 A2 20050504 (DE)

Application
EP 04022551 A 20040922

Priority
DE 10350498 A 20031029

Abstract (en)
Process for operating a drying and smoothing device for clothing comprises a flexible dummy (2) which is impinged from the inside with an air stream (11) produced by a fan (8), and an adjustable program input unit (17) for adjusting a number of different operating programs. An independent claim is also included for a control unit for operating the drying and smoothing device.

Abstract (de)
Eine Trocknungs- und Glättvorrichtung für Kleidungsstücke hat eine flexible Bügelpuppe 2, die von innen mit einem durch ein Gebläse 8 erzeugten Luftstrom 11 beaufschlagbar ist. Die Vorrichtung ist mit einer einstellbaren Programmeingabeeinrichtung 17 zum Anwählen eines Betriebsprogramms ausgestattet. Durch Einstellen der Programmeingabeeinrichtung (17) können eine Vielzahl von unterschiedlichen Betriebsprogrammen eingestellt werden. Hierdurch ist ein einfacher Betrieb der Trocknungs- und Glättvorrichtung gewährleistet.

IPC 1-7
D06F 73/00

IPC 8 full level
D06F 73/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
D06F 73/00 (2013.01 - EP US)

Cited by
WO2020127794A1; WO2010046793A1; IT201900001599A1; EP2179686A1; CN112135940A; KR20200142084A; US8667707B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1528143 A2 20050504; EP 1528143 A3 20081119; CN 1611667 A 20050504; DE 10350498 A1 20050602; US 2005184106 A1 20050825

DOCDB simple family (application)
EP 04022551 A 20040922; CN 200410087764 A 20041029; DE 10350498 A 20031029; US 97819404 A 20041029